序号：            （提交后由组委会填写）
编码：            （提交后由组委会填写）
2023年江苏省研究生节能低碳
科研创新实践大赛作品申报书
【科技作品类（含实物制作、软件、设计等）】
作品名称：                              
    学校全称：                              
    申报者姓名：                             
说      明
1．申报者应在认真阅读此说明各项内容后按要求详细填写。

2．申报者在填写申报作品情况时须完整填写A、B、C三类表格。
3．表内项目填写时一律用钢笔或打印，字迹要端正、清楚。

4．序号、编码由大赛组委会填写。
5．作品说明书全文请附于申报书之后，作品说明书格式规范见附件3。
6．作品申报书须由一位具有高级专业技术职称的专家提供推荐意见。
7．申报作品材料须按要求由申报者寄送。
8. 其他参赛事宜请向本校竞赛组织协调机构咨询。
A．作品作者团队情况申报
说明：1.必须由申报者本人按要求填写，信息填写必须完善无空白否则视为无效；
      2.申报者代表必须是作者中第一作者，其它作者按作品作者排序依次排列；
      4.申报者本人必须为在读研究生，本科生可以参与。
      3.本表中的学籍管理部门签章视为对申报者情况的确认。
	申报者代表情况
	姓名
	
	性别
	
	出生年月
	

	
	学校
	
	系别、专业、年级
	

	
	学历
	
	学制
	
	入学时间
	

	
	作品名称
	

	
	通讯地址
	
	邮政编码
	

	
	
	
	移动电话
	

	
	常住地
通讯地址
	
	邮政编码
	

	
	
	
	住宅电话
	

	其他作者情况
	姓  名
	性别
	年龄
	学历
	所在单位

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	资格认定
	研究生团队作品认定
	作品是否为研究生导师项目

□是 □否
                           导师签字：

                                   年  月  日

	
	学校学籍管理部门意见
	项目负责人是否为2023年9月30日前正式注册在校的全日制在校硕士研究生或博士研究生。
□是 □否    

（研究生学籍管理部门/学院签名盖章）：
年  月  日


B．申报作品情况（科技作品类，含实物制作、软件、设计等）
说明：1．必须由申报者本人填写；
        2．本表必须附有研究报告，并提供图表、曲线、试验数据、原理结构图、外观图（照片）等必要的说明资料；
        3．本部分中的管理部门签章视为对申报者所填内容的确认。
	作品名称
	

	作品摘要

（500字以内；含作品设计、发明的目的和基本思路，创新点，技术关键和主要技术指标）
	

	作品的科学性先进性（500字以内；必须说明与现有技术相比、该作品是否具有节能低碳的实质性技术特点和显著效果。请提供技术经济分析说明。）
	

	作品推广应用的可行性分析

(200字以内)
	

	作品可展示的
形  式
	□实物、产品  □模型  □图纸  □磁盘  □现场演示
□图片  □录像  □样品

	作品的真实性、原创性声明以及参赛承诺：

申请者郑重声明：所呈交的作品是由申请者完成的原创性课外科技成果。除了报告中特别加以标注引用的内容外，本作品不包含任何其他个人或集体创作的成果作品。申请者对申报内容的真实性负责，申请者完全意识到本声明的法律后果由本人承担。
自递交正式作品，承诺全程参加赛事活动，不会中途放弃；若本作品进入决赛，无论决赛采用何种形式（线上或线下），本团队都会参加。

申请者（签名）



	研究生院（部）或研究生所在学院推荐意见
	                             签字（盖章）

年   月   日


C.推荐者情况及对作品的说明
说明：1．由推荐者本人填写；
 2．推荐者必须具有高级专业技术职称，并是与申报作品相同或相关领域的专家学者或专业技术人员（教研组集体推荐亦可）；
 3．推荐者填写此部分，即视为同意推荐；
 4．推荐者所在单位签章仅被视为对推荐者身份的确认。
	推荐者
情况
	姓  名
	
	性别
	
	年龄
	
	职称
	

	
	工作单位
	

	
	通讯地址
	
	邮政编码
	

	
	单位电话
	
	住宅电话
	

	推荐者所在
单位签章
	                （签字盖章）     年   月   日

	请对申报者申报情况的真实性作出阐述
	

	请对作品的意义、技术水平、适用范围及推广前景作出您的评价
	

	其它说明
	


D．竞赛组织委员会秘书处资格和形式审查意见
	组委会秘书处资格审查意见
                     审查人（签名）               
                                      年   月   日

	组委会秘书处形式审查意见
                       审查人（签名）             
                                      年   月   日


	组委会秘书处审查结果
□合格                    □不合格
                         负责人（签名）            
                                       年   月   日


E．竞赛专家委员会预审意见
（若团队负责人为留学研究生，可选择填写英文申报书）
Serial Number：           
Code：           
Application For Works Of Jiangsu Graduate Energy Conservation  And Low Carbon Scientific Research 

Innovation Practice Competition In 2023
【Scientific and technological works (including physical production, software, design, etc.)】
Name Of Work：                                      
    Full Name Of School：                               
    Applicant's Name：                                    
Instruction
1．Applicants should carefully read the contents of this instruction and fill in details as required.
2．Applicants must complete the form a, B and C when filling in the information of the declared works.

3.All items in the form should be filled in with pen or print, and the handwriting should be correct and clear.
4．The serial number and code shall be filled in by the competition organizing committee.

5．Please attach the full text of the work description to the declaration. See Annex 3 for the format specification of the work description.

6．The work declaration must be recommended by an expert with a senior professional and technical title.

7．The application materials of works must be sent by the applicant as required.
8. Please consult the competition organization and coordination organization of our school for other competition matters.

A．Declaration Of Work Author Team

Instruction：

1.The applicant must fill in the information as required, and the information must be complete without blank, otherwise it will be regarded as invalid；
2.The applicant's representative must be the first author among the authors, and the other authors shall be arranged in order according to the author of the work；
3.The applicant must be a graduate student, and undergraduate students can participate.

4.The signature and seal of the student status management department in this form is regarded as the confirmation of the applicant's situation.
	Information Of The Applicant's Representative
	Full Name
	
	Gender
	
	Date Of Birth
	

	
	School
	
	Department, Major, Grade
	

	
	Education
	
	Educational System
	
	Admission Time
	

	
	Name Of Work
	

	
	Postal Address
	
	Postal Code
	

	
	
	
	Mobile Phone
	

	
	Permanent Address
	
	Postal Code
	

	
	
	
	Home Phone
	

	Other Authors
	Full Name
	Gender
	Age
	Education
	The Unit

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Qualification
	Graduate Team Work Identification
	Whether the work is a graduate tutor project

□YES□NO
                           Signature Of Tutor：

                               Specific Date: 

	
	Opinions Of School Registration Management Department
	Whether the applicant is a full-time Master's or doctoral student who is officially registered in the school before September 30, 2023.
□YES□NO    

（Graduate student status management department / College signature and seal）：
Specific Date:


B．Works Declared (Scientific And Technological Works, Including Physical Production, Software, Design, etc.）
Instruction：

1．It must be filled in by the applicant himself；
2．This form must be attached with research report, and provide necessary explanatory materials such as charts, curves, test data, schematic structure diagram, appearance diagram (Photos)；

3．The signature and seal of the administrative department in this part shall be deemed as the confirmation of the contents filled in by the applicant。
	Name Of Work
	

	Abstract Of The Work (within 500 words; including the purpose and basic idea of the design and invention of the work, innovation points, technical keys and main technical indicators)
	

	The Scientific Progressiveness Of The Work (within 500 words; it must be stated whether the work has the substantive technical characteristics and significant effects of energy conservation and low carbon compared with the existing technology. Please provide the technical and economic analysis.)
	

	Feasibility Analysis Of Work Promotion And Application (within 200 words)
	

	The Form Of Works That Can Be Displayed
	□Physical Objects And Products  □Model  □Drawing  □Disk  □Live Demonstration

□Picture  □Videotape  □Sample

	Statement of authenticity and originality of the work and commitment to entry:

The applicant solemnly declares that the submitted works are original extracurricular scientific and technological achievements completed by the applicant. Except for the contents specially marked and quoted in the report, this work does not contain any other works created by individuals or groups. The applicant is responsible for the authenticity of the declaration content, and the applicant is fully aware that the legal consequences of this statement are borne by him.

Since submitting the official work, I promise to participate in the whole competition and will not give up halfway; If this work enters the finals, our team will participate in the finals regardless of the form (online or offline).

Applicant (signature)

	Recommendation Of Graduate School (Department) or graduate school
	                             Signature (seal)

                                                                   specific date:




C.Recommender And Description Of The Work

Instruction：

1． Completed by the recommender himself；

2． 2．The recommender must have a senior professional and technical title, and be an expert, scholar or professional technician in the same or related fields as the declared work (collective recommendation by the teaching and research group is also acceptable)；

3．If the recommender fills in this part, it is deemed to agree with the recommendation；
4．The signature and seal of the recommender's unit is only regarded as confirmation of the recommender's identity.
	Recommender Information
	Full Name
	
	Gender
	
	Age
	
	Title
	

	
	Work Unit
	

	
	Postal Address
	
	Postal Code
	

	
	Work Telephone
	
	Home Phone
	

	Signature And Seal Of The Recommender's Unit
	          （Signature and seal) specific date

	Please explain the authenticity of the applicant's declaration
	

	Please comment on the significance, technical level, scope of application and promotion prospect of the work
	

	

Other Instructions

	


D．Review Opinions On The Qualification And Form Of The Secretariat Of The Competition Organization Committee

	Qualification examination opinions of the Organizing Committee Secretariat
                            Examiner (signature)               
                                     specific date:

	Formal review comments of the Organizing Committee Secretariat
                            Examiner (signature)               
                                     specific date:


	Review results of the Organizing Committee Secretariat
□qualified                    □unqualified
                         Person in charge (signature)            
                                       specific date:



E．Preliminary Comments Of The Competition Expert Committee
